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REFERAT FRA SU 01.11.23  

 
Til stede: Jana Vogel (leder SU), Marianne Iversen (andre ansatte), Bodil Kanstad (leder FAU), Kjetil 

Moelv (kommune), Faste Anderssen (skolen), Monica Kvalø (skolen), Didrik Knutsen (elevrådsrep. 

mellomtrinn) og Yngve Nyheim (rep. skoleeier).  

Ikke til stede: Benjamin S. Taraldsen (elevråd u-trinn), Anne Marja G. Graven (nestleder FAU), Kim 

Lund (kommune) 

 

 

Saksliste: 

 

1) Konstituering.  

a. Faste Anderssen valgt som ny leder av SU.  

2) Informasjon fra rektor 

a. Skolemiljø/klassemiljø/fysisk skolemiljø.  

Endring for skoleåret 23/24. Flere flyktninger ved skolen, høy «turnover» i 

klassene i forhold til mottak av flyktninger. Flere elever på u-trinn grunnet to 

klasser på 8.trinn. Skolen er underdimensjonert i forhold til elevtall/grupper og 

opplæring av fremmedspråklige. Høyt antall elever på SFO pga gratis SFO 

kjernetid for 1. og 2. klasse. Endring i språkbruk og adferd blant elever, komplekse 

sammenhenger mellom barn fra ulike land/kulturer. Spesialundervisning mangler 

grupperom til undervisning på flere trinn. Yngve Nyheim redegjorde for alternativ 

løsning i forhold til plassmangel ved skolen. Mulighet for å benytte Bergvegen 5 

3.etg for u-trinn. Dette innebærer å flytte hele u-trinnet til Bergvegen for en 

periode på 2 ½ år. Mange utfordringer knyttet til dette men det vil løse 

plassutfordringene ved Lødingen skole. Saken er tatt opp med lærerkollegiet og vil 

drøftes videre blant skolens personale, i FAU og SU. Organene vil komme med 

tilbakemelding til skoleeier.  

b. Elevene ønsker karusell «spykopp» til skolegården. SU har ca. 20.000,- kr 

tilgjengelig, skolen kan bidra med resterende beløp dersom tilskudd føres på 

skolebudsjettet samt at KD gir godkjenning til innkjøp.  

c. Redegjort for i punkt a.  

d. Økonomi. Vil bli gjennomgått ved neste SU møte.  

3) Møteplan årshjul.  

a. Forslag til årshjul ble gjennomgått, sendes ut til representantene for innspill. 

Vedtas neste SU møte sammen med møteplan.  

4) Plan for hjem-skole-samarbeid / sosiale tiltak for elevene 

a. Plan for hjem/skole samarbeid for de ulike trinn gjennomgått. Rektor ønsker 

helhetlig plan for hjem/skole samarbeid. Kan se på forslag til dette ved neste SU 

møte. 



 

 

 

b. FAU leder forslag «åpen skole». Kan arrangeres for ulike trinn. Kan miljøterapeut 

og miljøteam ta initiativ til første gjennomføring. Drøftes videre neste møte.  

5) Elevundersøkelsen 7 og 10 trinn.  

a. Gjennomføringsperiode fra 06.11 – 08.12. SU ønsker elevundersøkelsen på flere 

klassetrinn. SU ønsker videre også at det gjennomføres foreldreundersøkelse og 

lærerundersøkelse.  

6) Trygghetsvandring 

a. Enighet om at det gjennomføres trygghetsvandring vinter- og vårhalvår. SU leder 

sender «påminning» til KD om det som tidligere er påpekt i rapportene. 

b. Rektor sender kopi til FAU leder av tidligere rapporter mtp trygghetsvandring. 

7) Eventuelt 

a. Saker fra elevrådene.  

i. Begge elevrådene er positive til å stille med en ekstra representant på SU 

møter hvor det skal behandles skolemiljøsaker. En vil da sikre flertall mtp 

foreldre og elevrepresentanter. SU kan da fungere som skolemiljøutvalg 

(SMU).  

ii. Påskjønnelse for elevrepresentanter som deltar på SU/SMU møter. Rektor 

har forslag til løsning.  

iii. Sak 2023/24-7. SU enige om at elevene får prøveordning med tyggis på 

mellomtrinn og u-trinn. Iverksettes når informasjon er gitt til alle i 

personalet, elever får beskejd i etterkant.  

iv. Sak 2023/24-8. Rektor godkjenner innkjøp av flere baller til bruk ute.  

v. Sak 2023/24-12. SU ønsker ikke lås på garderobeskap. Det vurderes 

innkjøp av mobilhotell til klasserommene for felles oppbevaring av 

verdisaker. SU ønsker mer tid til drøfting og kommer tilbake til saken.  

vi. Sak 2023/24-13. Enighet om at ledere i elevråd tar møte med rektor for å 

diskutere saken.  

vii. Sak 2023/24-14. Enighet om at det kjøpes inn toast jern til fellesområdene 

for småtrinn og mellomtrinn. Gjelder ikke hvert enkelt klasserom.  

viii. Sak 2023/24–15. Det er foretatt innkjøp av headset. IT ansvarlig supplerer 

ved behov og kjøper inn flere headset etter behov.  

ix. Sak 2023/24-17.  Svein følger opp saken med vaktmestertjeneste i forhold 

til montering av sklie.  

 

 

 

Referent: Kjetil Moelv 

 

 


